
 

 

Frågor till kultur- och fritidsnämnden (KFN) inför besök vid klimat- och 

miljöutskottets sammanträde den 30 maj 2023 

 

1. En intern miljöorganisation kan spela en avgörande roll i hur systematiskt 

arbetet med miljöfrågor bedrivs ute i verksamheterna. Det skulle vara 

intressant och höra hur den interna miljöorganisationen ser ut hos kultur- 

och fritidsnämnden.  

 

• Berätta gärna om den interna miljöorganisationen hos er, (tex Hur når 

miljösamordnaren ut centralt i förvaltningen, finns det miljöombud på 

enheterna, vilka utmaningar finns för det systematiska arbetet med 

miljöfrågor? 

 

2. Energieffektivisering har varit ett prioriterat område en längre tid och finns 

även som mål i kommunen miljöprogram. KFN har inom sina 

verksamheter många anläggningar som visserligen inte ägs av nämnden 

men som förbrukar mycket energi. 

 

• Hur arbetar KFN och hur fungerar samarbetet med Huddinge 

Samhällsfastigheter AB (HUSF) gällande 

energieffektiviseringsåtgärder? Vilka utmaningar finns? 

 

3. I kommunens miljöprogram finns mål om att fasa ut farliga ämnen och 

minimera spridningen av miljögifter som kan skada människor och natur 

samt mål om att minska mängden rest- och grovavfall genom tex högre 

sorteringsgrad. 

 

• Hur går åtgärdsarbetet med Handlingsplan Gifter i miljön? 

• Hur arbetar nämnden med möjligheten för besökare och utövare att 

sortera sitt avfall i de anläggningar där KFN bedriver verksamhet?  

 

4. Vid miljöuppföljningen 2022 berättade nämnden om sitt arbete med 

konstgräs utifrån ett miljöperspektiv. Bland annat tog nämnden upp att ni 

står inför ett riktningsval i vägen framåt, uppvärmda planer, plogade 

planer eller kanske ha hallar. Nämnden tog även upp att det skulle 

användas fångytor och fällor för granulaten för att minimera spridningen 

av mikroplaster från Snättringe IP. Vi följer gärna upp denna fråga nu 

igen.  

 

• Hur har det gått på Snättringe IP, har man sett att åtgärderna bidragit 

till minskad spridning av mikroplaster? 

• Hur går arbetet med inriktningsvalet? 



 

5. I miljöprogrammet finns under temaområde Informera och engagera 

övergripande mål om att anställda, invånare och verksamma ska ha god 

kännedom om miljöprogram och hur deras val till vardags bidrar till 

hållbar utveckling.  

 

• Hur ser planerna ut för att arbeta med miljöutbildningen och höja 

miljökunskapen hos dem anställda? 

• Kan nämnden ge exempel på arbete med att stärka miljövänliga 

beteenden mot invånare och föreningsliv, exempelvis genom 

delningstjänster och cirkulära lösningar?  

 

 

 

 

 


